

## Library Opening Hours in Summer (Revised) 圖書館夏季開放時間

To support students attending classes in the summer period, the Mong Man Wai Library on Tai Po Campus and the Tseung Kwan O Study Centre Learning Commons will maintain their normal opening hours **from Sunday, 5 June 2016 to Sunday, 14 August 2016**. During this period, additional self-service sessions will be introduced on Saturday and Sunday in order to release Library staff for other duties in the low season. The whole Ground Floor and the Lower Podium Floor of the MMW Library will remain open 24 hours a day during the whole summer period as well as on all public holidays.

Details on the summer opening hours of MMW Library and TKOSC Learning Commons from 5 June to 14 August 2016 are as follows:

	G/F and LP/F, MMW Library	1/F-4/F, MMW Library	TKOSC Learning Commons
Monday to Friday	Open 24 hours (Counter service hours: 08:30-22:00)	08:30-22:00	08:30-22:00 (Counter service hours: 10:30-22:00)
Saturday	Open 24 hours (Counter service hours: 10:30-19:00)	08:30-19:00	08:30-18:00 (Counter service hours: 10:00-13:00; 14:00-18:00)
Sunday	Open 24 hours (Counter service hours: 13:00-18:00)	10:00-18:00	Closed
Public Holidays: 9 June 2016 (Thu) 1 July 2016 (Fri)	Open 24 hours (No counter service)	Closed	Closed

The opening hours of MMW Library and TKOSC Learning Commons will resume normal from Monday, 15 August 2016 onward. For further details, please contact the Library's Information Counter at 2948 6653.

為了配合於暑期上課的同學，大埔校園蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心學習共享會於夏季維持正常開放時間。但圖書館於2016年6月5日(星期日)至2016年8月14日(星期日)期間，逢星期六及星期日將增加自助服務時段，讓圖書館職員可於暑期淡季處理其它工作。蒙民偉圖書館地下全層及低層平台則會於整個夏季及公眾假期維持每天廿四小時運作。

蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心學習共享於2016年6月5日至8月14日之夏季開放時間詳情如下：

	蒙民偉圖書館地下及低層平台	蒙民偉圖書館一至四樓	將軍澳教學中心學習共享
星期一至五	廿四小時開放 (服務台開放時間: 08:30-22:00)	08:30-22:00	08:30-22:00 (服務台開放時間: 10:30-22:00)
星期六	廿四小時開放 (服務台開放時間: 10:30-19:00)	08:30-19:00	08:30-18:00 (服務台開放時間: 10:00-13:00; 14:00-18:00)
星期日	廿四小時開放 (服務台開放時間: 13:00-18:00)	10:00-18:00	閉館
以下公眾假期： 2016年6月9日(星期四) 2016年7月1日(星期五)	廿四小時開放 (服務台暫停)	閉館	閉館

蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心學習共享的開放時間將由2016年8月15日(星期一)起回復正常。歡迎致電2948 6653圖書館諮詢服務台查詢詳情。

Sidney Cheng, Librarian  
圖書館館長 鄭保瑛  
3 June 2016